
Poznań, 9 grudnia 2019 r. 

Bartłomiej Ignaszewski 
Radny Miasta Poznania 

Klub Koalicji Obywatelskiej 
Szanowny Pan 

Jacek Jaśkowiak 
Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: organizacji Sylwestra Miejskiego 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

Estrada Poznańska, jako miejska jednostka organizacyjna, każdego roku organizuje 
Miejskiego Sylwestra. Poddając to przedsięwzięcie pod rozwagę pod kątem pożyteczności 
i racjonalności publicznego finansowania, zwracam się z następującymi pytaniami: 
  

1) jaki jest całkowity koszt tegorocznego Sylwestra Miejskiego i czy całość kosztów 
jest finansowana przez Miasto Poznań? 

2) jakie były koszty organizacji Sylwestra Miejskiego w latach poprzednich? Proszę o 
informację z ostatnich 5 lat. 

3) ile osób wzięło udział w Sylwestrach Miejskich przez ostatnie 5 lat? Jaka jest 
spodziewana liczba uczestników w tym roku? 

4) czy istnieją jakiekolwiek przeciwskazania, aby zaprzestać organizacji Sylwestra 
Miejskiego lub ograniczyć finansowanie publiczne tych imprez?  

Z wyrazami szacunku, 

Bartłomiej Ignaszewski


